
Z A P I S N I K

sa 11. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane dana 26. ožujka   2014.
godine, s početkom u 18:30 sati u uredu općinskog načelnika.

NAZOČNI vijećnici: Ljubo Jurica, Annette Mufić Trojković, Tonči Grgurević, Stjepan Jurica,
dr. Ivan Čučević, dr. Anita Jančić Lešić, Ivana Ivelja i Ivan Ivelja.

NIJE NAZOČAN:.. dr. Tonći Šarić

OSTALI  NAZOČNI:  Leo  Katić,  načelnik,  Ivana  Marčeta  Frlan,  pročelnica  u  JUO,  Ivo
Čihoratić,  stručni  referent  u  JUO i  od  građana:  Mladen  Bašić,  Lučijano  Sangaleti,  Meri
Glumac, Marin Kaškić, Kuzma Ivelja i Zdenko Barbić.

Sjednica se snima diktafonom.

Predsjednik je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici nazočno osam
vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati.

LJUBO JURICA:  Prije nego što glasamo za dnevni red, predlažem izmjenu i to: umjesto 3.
točke  koja  glasi:  „Izvješće  o  provođenju  zaključaka  sa  dosadašnjih  sjednica  Općinskog
vijeća“ da stavimo: „Imenovanje ovlaštenog potpisnika za raspolaganje sredstvima na računu
posebnih namjena koji se vodi pri HBOR-u“ kao nova točka.
Tko se slaže?

IVAN ČUČEVIĆ: Slažemo se i predlažemo još jednu izmjenu.

LJUBO JURICA: U redu, idemo riješiti ovu, pa ćemo drugu.

IVAN ČUČEVIĆ: U redu, možemo jednu po jednu.

LJUBO JURICA: Tko je za ovu izmjenu u dnevnom redu?

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je izmjena dnevnog reda donesena
jednoglasno.

LJUBO JURICA: Izvolite doktore, recite vaš prijedlog.

IVAN ČUČEVIĆ: Druga točka je u ime liste HDZ i HSS, tražimo, znači trećina vijećnika, da
se  pod  točkom  2.  uvrsti  izglasavanje  povjerenja  predsjedniku  Općinskog  vijeća  Općine
Lastovo Ljubi Jurici. Obrazložit ću vrlo kratko: nemamo apsolutno ništa protiv Ljube Jurice,
nego je to radi jedne političke korektnosti,  jer  je gospodin Jurica izabran za predsjednika
Općinskog  vijeća  na  prijedlog  liste  HDZ-a  i  HSS-a.  Budući  da  je  on  bio  naš  kandidat,
očekivali smo od njega da surađuje sa listom koja ga je predložila. S obzirom  na to da se je



tokom vremena pokazalo da to nije tako, da se gosp. Jurica opredijelio za suradnju s drugom
stranom,  mislimo  da je  korektno da se glasa  o povjerenju čisto  radi  toga,  ako se izglasa
povjerenje mi ćemo mu opet čestitati, to nema uopće problema, ali u tom slučaju on više neće
sloviti za našega kandidata. Mislim da je to politički korektno. 

LJUBO JURICA: Tko je za ovaj prijedlog?

Za prijedlog je glasalo sedam vijećnika, jedan je bio suzdržan. 

IVANA MARČETA FRLAN:  Ima još izmjena: točka „Izmjene i dopune Odluke o uređenju
cestovnog prometa na području Općine Lastovo“ –  ne može biti na ovoj sjednici zato što
nismo dobili suglasnost MUP-a, a vezano za inicijativu Turističkog vijeća da se u naseljenim
mjestima postave „ležeći policajci“. Znači odgoda ove točke. 

LEO KATIĆ: Znači, naš je prijedlog da se odgodi ta točka, a da umjesto nje, a zahtjev je
došao nakon koordinacije,  uvrsti  točka: „Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od
požara  Općine  Lastovo  za  2014.  godinu“.  To je  jedan kratki  tekst,  formalno  moramo  to
donijeti operativno, pa predlažem da se to donese.

Ova izmjena u dnevnom redu jednoglasno je prihvaćena. 

Nakon izglasanih izmjena u dnevnom redu, predsjednik je predložio slijedeći

                                                           DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 9. i 10. sjednice Općinskog vijeća, 
2. Biranje  potpredsjednika  Općinskog  vijeća  i  izglasavanje  povjerenja  predsjedniku

Općinskog vijeća Ljubi Jurici, 
3. Imenovanje  ovlaštenog  potpisnika  za  raspolaganje  sredstvima  na  računu  posebnih

namjena koji se vodi pri HBOR-u, 
4. Izvješće o sprovođenju zaključaka sa dosadašnjih sjednica Općinskog vijeća, 
5. Plaće državnih i lokalnih službenika i namještenika – usporedba, 
6. Odluka o prodaji dvije č.zem. na Pasaduru i č.zgr. u Lučici, 
7. Godišnji  provedbeni  plan  unapređenja  zaštite  od  požara  Općine  Lastovo  za  2014.

godinu, 
8. Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Lastovo za 2014. godinu, 
9. Problematika raskida Ugovora – Sidra d.o.o., 
10. Vijećnička pitanja. 

Ovako predloženi dnevni red jednoglasno je   p r i h v a ć e n.



RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 9. I 10. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA

LJUBO JURICA: Zapisnike ste dobili, ima li primjedbe na zapisnike.

TONČI GRGUREVIĆ: Ja imam primjedbu na zapisnik sa 10. sjednice. Znači ovdje gdje se
radi o izglasavanju četvrte točke grupe ljudi koji su radili „intervenciju“ u Poljoprivrednoj
zadruzi Lastovo, pa ovdje stoji da su vijećnici bili sa dva glasa protiv, dva suzdržana i dva
glasa „za“,  što  znači  da ta  točka  nije  prošla.  Međutim u konačnom zaključku stoji  da se
DORH i USKOK upoznaju glede činjeničnog stanja u PZ, međutim to Općinsko vijeće nije
izglasalo. Ima još jedna stvar u mom izlaganju gdje ja dajem političku podršku načelniku da
on može raditi pregovore naspram ministra financija, ministra gospodarstva, odnosno ministra
poduzetništva, ne stoji baš korektno kako je zapisano. To treba ispraviti, jer nije vjerodostojno
preneseno moje izlaganje.

LJUBO JURICA: U redu, stavljam 9. i 10. zapisnik na glasovanje.

Nakon obavljenog glasovanja,  predsjednik  je  utvrdio  da  su  zapisnici  sa  9.  i  10.  sjednice
Općinskog vijeća prihvaćeni sa sedam glasova „za“ i jednim glasnom „suzdržan“.

TOČKA2. BIRANJE POTPREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA I IZGLASAVANJE
POVJERENJA PREDSJEDNIKU OPĆINSKOG VIJEĆA LJUBI JURICI

LJUBO JURICA: Ima li tko što reći po ovoj točki dnevnog reda.

IVAN ČUČEVIĆ: Ja sam obrazložio.

LJUBO JURICA: Nisam znao za ovo, mislim da je fer politički, ali bih rekao dvije riječi. Od
mog ulaska u politiku, znači od svibnja kada su bili izbori, u Vijeću su jedine osobe s kojima
sam ja komunicirao Annette i Ivana. Na SDP nisam nikada pozvan, jer je bivši predsjednik
rekao da sam ja iskazao ne povjerenje, što nije istina, tu je i Kuzma Ivelja koji je bio sa
mnom, ali to ćemo riješiti na sastanku SDP-a.  HDZ me je pozivao na sastanke i druženja dok
smo se, recimo, slagali. Kada je naša mlada lista bila izabrana, mi smo htjeli jednog člana u
Općinskom vijeću i tada je to bio Kuzma Ivelja, ali on se izjasnio na našem sastanku da on to
ne želi i pitao tko bi želio biti. Ja sam se izjasnio da bih ja to bio. S tim planom sam došao do
načelnika i donačelnika i njihove političke partnere, htjeli smo da bude jednoglasno, jer je bilo
4 : 4 : 1  i to je nama bilo nekako, kako ste vi rekli politički, da ima neku težinu. Mi smo na
kraju shvatili da taj predsjednik Vijeća, i ja sam osobno shvatio, nema nikakvu moć ni vlast,
niti ništa osim što ja mislim  i ono što smo mi obećali u predizbornoj kampanji da će se češće
održavati sjednice Vijeća i evo ovo je jedanaesta sjednica Općinskog vijeća u 10 mjeseci ovog



saziva. Prošli saziv je imao 4-5 godišnje i ja mislim da je ovo uspjeh. Druga stvar je bila da će
biti transparentnosti i to je, znači došlo je na Internet, došli su zapisnici,  što ljudi na ulici
zatraže dođe na Vijeće, znači nema zastoja, nema čekanja 3-4 mjeseca i to su neke stvari za
koje mislim da u korektne.  Ne mislim da sam 100% najbolji predsjednik i  da sve ide po
protokolu, da ništa ne zaboravljam, ne dajem titule, ne patim od toga pa me nije ni briga. Ne
znam znači li to nešto u mojem radu, istina je da me HDZ podržao 100% i ja se zahvaljujem
na tome, toga se sjetim i svaki puta kažem. Lijeva opcija me je izdala doslovno, ali mi je
najviše žao da ne komuniciram skoro s nikim. Ne radi moje krivnje, nego radi ljudi kakvi su
na Lastovu, disanja, političke te neke scene i radi toga. Ovu ću reći radi zapisnika: možda bih
i volio da me ne izglasate i stavite nekoga drugoga. Ja ću vam zahvaliti kakav god vaš izbor
bio. 
Stavljam  na  glasovanje  biranje  potpredsjednika  Vijeća  i  izglasavanje  nepovjerenja
predsjedniku Općinskog vijeća Ljubi Jurica. 
Molio bih pročelnicu da provede glasovanje.

IVANA MARČETA FRLAN: Predlažem da glasovanje bude javno,  nema smisla  da bude
tajno. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Pošto je glasovanje prije bilo tajno, onda treba biti i ovo
tajno.

IVANA MARČETA FRLAN: Dobro, onda recite za što ću pripremiti glasačke listiće. 

STJEPAN JURICA: Prije nego što, ako uopće sprovedemo ovu točku dnevnog reda danas,
Ljubo je odmah u početku rekao nekoliko polu istina, polu informacija i ne želim diskutirati
vezano za tu temu, jer smo se previše iscrpili u predizbornim aktivnostima vezanim za to.  Ja
predlažem večeras da se ne ide na večerašnjoj sjednici Općinskog vijeća u izbor, možemo ovo
primiti na znanje, jer ja bez konzultacija u stranci ne mogu večeras ništa napraviti što se tiče
ove točke dnevnog reda. Znači predlažem ono što ste rekli stoji, ali da se na slijedećoj sjednici
obavi proceduralni dio vezano za izbor predsjednika Općinskog vijeća.

IVAN ČUČEVIĆ: Možda mu izglasamo povjerenje pa neće biti izbora. 

STJEPAN JURICA: Ja bih to svakako ostavio za slijedeću sjednicu, jer bez konsultacije u
stranci ovo nema smisla večeras raditi. Za mene je ovo ne pripremljeno. Ne možemo ovakvu
točku dnevnog reda dobiti na sjednici. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ne bih se složila s tim, jer je trećina vijećnika . . . 

STJEPAN JURICA: Oprosti, ne možeš na sjednici razriješiti čovjeka i . . . .

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: . . . i izabrat čovjeka, ili ostaviti istog čovjeka, nije uopće problem. 



STJEPAN JURICA:  Ja mislim da ova točka nije primjerena da se večeras dobije na stol
razrješenje i ponovno imenovanje, mislim da to ne stoji ,  a vi možete učiniti što želite. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Možemo uzeti pauzu radi konsultacija. 

STJEPAN JURICA: Ne, nego predlažem to za slijedeću sjednicu.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Sa vaše liste su dva kandidata. Vaš prijedlog kao vaša dva kandidata
i eventualno koalicijskih partnera u pauzi 5 minuta,  možete između vas četvero predložiti
novoga ili ostaviti staroga.

STJEPAN JURICA: Bez stranke ništa. Prema tome bez sazivanja Upravnog odbora stranke od
toga nema ništa.

LJUBO JURICA:  Ja  bih  kao predsjednik  predložio  da  se  to  odradi  sada  i  stavio  bih  na
glasanje moj prijedlog i prijedlog Stjepana Jurice.
Dakle, stavljam na glasovanje prijedlog Stjepana Jurice da se to odradi u skladu Poslovnika u
roku od 15 dana.

Za prijedlog je glasalo dva vijećnika, tri vijećnika je bilo protiv i dva vijećnika suzdržan.
Prijedlog nije prošao.

Drugi prijedlog je da se večeras odradi druga točka dnevnog reda?

Za prijedlog je glasalo 5 vijećnika, protiv je glasalo dva, jedan suzdržan.

Prijedlog je usvojen.

ANITA  JANČIĆ  LEŠIĆ:  Mandatno  povjerenstvo  bi  odmah  trebalo  predložiti  i
potpredsjednika.

LJUBO JURICA: Hoće li biranje biti javno ili tajno.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Neka bude tajno.

IVANA MARČETA FRLAN:  Molim vas da date  vaš prijedlog za prvog potpredsjednika
Vijeća.

IVAN ČUČEVIĆ: Znači prijedlog je slijedeći, a budući da ima primjedbi da se to odmah
rješava „preko koljena“, mi smo za to da se onda slijedom Poslovnika tako i postupi, znači da
se u roku od 15 dana to stavi na dnevni red i da se obavi glasovanje o povjerenju i ako se
dobije povjerenje uredu, ako ne odmah na toj sjednici da izaberemo predsjednika.  To je ipak
jedan teška procedura.  Ja predlažem da onda tu stavimo i  biranje dopredsjednika,  da i  to
skinemo s dnevnog reda. 



LJUBO JURICA: Samo sam htio reći da ja za 10 dana krećem na put i neće me biti.

IVAN ČUČEVIĆ: Može to biti i za tri dana.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih istaknula da ovo ne treba biti negativna konotacija,
nego da je to politička korektnost, jer ako većina odluči da se izglasa povjerenje, neka bude
tako.

IVAN ČUČEVIĆ: I vama će biti lakše, jer stalno postoji jedno mišljenje Ljubo je našoj listi
predložen itd. a Ljubo se oteo kontroli pa je kontra nas.  

LJUBO JURICA:  Ja bih htio nešto reći. Niste prisustvovali baš onim sastancima HDZ-a što
su se odvijali, bila je Annette i doktorica, ja sam uvijek od početka govorio jedno te isto i prije
nego me se je predložilo. Ali ima jedna stvar  koja me malo pecka, što sam ja od početka, evo
one su dvije svjedok, rekao: nikada neću napraviti ono što Vijeće traži, nego po svojoj savjesti
i mislim da vas nisam izdao i oteo se kontroli, to me malo pecka i ne mislim da surađujem ni s
lijevom ni s desnom stranom, jer ne komuniciram sa više od 80% Vijeća, nisam se posvađao
nego je to zbog nekih političkih stavova, a to što ja surađujem sa načelnikom s kojim sam
neki dan prvi put bio u Dubrovniku, mislim da je to samo moja politička volja da se nešto
pokrene, moja volja osobno. Mislim da to nije otimanje kontroli.

IVAN ČUČEVIĆ:  Dobro.
Znači točka dva dnevnog reda se briše i odgađa se za slijedeću sjednicu.

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći

Z a k l j u č a k

Biranje potpredsjednika Općinskog vijeća odgađa se za slijedeću sjednicu.

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći

Z a k l j u č a k

Izglasavanje povjerenja predsjedniku Općinskog vijeća Ljubi Jurici  odgađa se za slijedeću
sjednicu.



TOČKA  3.  IMENOVANJE  OVLAŠTENOG  POTPISNIKA  ZA  RASPOLAGANJE
SREDSTVIMA NA RAČUNU POSEBNIH NAMJENA KOJI SE VODI PRI HBOR-u

IVANA MARČETA FRLAN: Dakle, na svojoj ste 14. sjednici 2010. godine donijeli Odluku
da na raspolaganju sredstvima na depozitnom računu posebnih namjena otvorenu kod HBOR-
a imenovali  potpisnike Mira Maričevića i Antuna Karlovića.  Jasno je da moramo donijeti
novu odluku, a vi morate predložiti tko će to biti.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ja mislim da bi to trebao biti načelnik i jedan od vijećnika oporbe. 

STJEPAN JURICA: Jedan je načelnik, to je 100%.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ja bih predložila Lea Katića i Annette Mufić Trojković.

IVAN ČUČEVIĆ: Može, ja se slažem.

LJUBO JURICA: Ima li drugih prijedloga?

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesena slijedeća

O d l u k a 

Imenuju  se  načelnik  Leo  Katić  i  vijećnica  Annette  Mufić  Trojković  kao  potpisnici  za
raspolaganje sredstvima na računu posebnih namjena koji se vodi pri HBOR-u.

TOČKA  4.  IZVJEŠĆE  O  SPROVOĐENJU  ZAKLJUČAKA  SA  DOSADAŠNJIH
SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA

IVANA MARČETA FRLAN: Imate li me što pitati?

IVANA IVELJA: Imamo. Kada ćemo konačno dobiti izvješće o tome tko je i koliko platio za
najam javnih površina.  Nikako dobiti odgovor.

IVANA MARČETA FRLAN: Ja sada mogu samo obećati da će se to pripremiti za slijedeću
sjednicu. 
Moram vam reći da su ovo zaključci sa sjednica do 31.12.2013. godine, tako da sam vam zato
sastavila takav zapisnik da kažete svoje primjedbe i da to mogu ispraviti do slijedeće sjednice.
Ima li još netko nešto?

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Možemo li  zatražiti  da na kraju zapisnika se izdvajaju
zaključci i termini koji se traže, da bi lakše imali uvid u te zaključke.

IVANA MARČETA FRLAN: To je u redu. 



IVANA IVELJA: Predsjedniče mene zanima zaključak što se tiče Parka prirode  za uređenje
javnih površina . . . .

IVANA MARČETA FRLAN: Mi smo obavili par sastanaka i bila je tu vijećnica Annette a
vezano za javne radove i čišćenje javnih površina. Van toga ja sam se našla sa direktorom
Komunalca i Ivom Frlan, direktoricom TZ, isto tako vezano za određene stvari i sada trenutno
smo u fazi prijave jednog projekta  koji bi nam mogao omogućiti nove kontejnere, uređenje
javnih površina itd.  Moram reći da gotovo na tjednoj bazi komuniciramo i da će to javni
radovi pogurati naprijed i učiniti nešto vidljivo na tom području. 

LJUBO JURICA: Ima li primjedbi?

IVAN ČUČEVIĆ:  Ima ovdje u izvješću točka brodice na suhom.

IVANA MARČETA FRLAN: Znači to je bilo u listopadu kada ste donijeli odluku o davanju
javnih  površina  na  privremeno  korištenje,  znači  nekakve  odredbe,  međutim  kada  sam ja
nakon izvješća komunalnog redara kojega sam zatražila kada sam počela raditi, a za 2013.
godinu,  pitala  sam  što  je  sa  istezalištima  i  ostalim  stvarima,  on  je  rekao  da  on  nije
prisustvovao sjednicama Vijeća i da on ove usvojene Odluke nije dobio. 
Ja sam ih dala i uz to još neke naloge što treba raditi. Napominjem, da su te Odluke i na našoj
Internet stranici.

Predsjednik je utvrdio da su vijećnici Izvješće primili na znanje.

TOČKA 5. PLAĆE DRŽAVNIH I LOKALNIH SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA –
USPOREDBA

IVANA MARČETA FRLAN: Sve sam manje više napisala: kojim smo se Uredbama služili,
kojim Odlukama, kojim Zakonima. Stavila sam osnovicu za obračun plaće u JUO, odnosno u
Općini Lastovo. Mislim da vam je svima poprilično jasno, Anita mi je pomogla u tome i ovdje
su neke usporedbe sa radnim mjestima, premda je vrlo teško usporediti radna mjesta kao npr.
komunalni redar, nema načina da ga usporedim sa Državnom upravom. Zato sam njega makla
odavde.

IVAN ČUČEVIĆ: Ne znam tko je tražio ovu točku dnevnog reda?

IVANA MARČETA FRLAN: Gosp. Stjepan Jurica. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Na prošloj smo sjednici dobili informaciju da je načelnik smanjio
osnovicu kao u državnim i javnim službama sa 5.108,00 kn na 4.460,00 kn, s time su pale
plaće u Općini, a pošto plaća ne ovisi samo o osnovici nego i koeficijentu, pa je tražena ta
dopuna o koeficijentima.



IVANA MARČETA FRLAN: Vidljivo je da su naše plaće manje.

LJUBO JURICA: Što moramo s ovom točkom napraviti?

IVANA MARČETA FRLAN: Vijećnici trebaju primiti na znanje, jer je njihov zahtjev bio da
se usporedi plaća državne i lokalne samouprave po radnim mjestima.

Predsjednik je utvrdio da su vijećnici primili na znanje točku dnevnog reda: „Plaće državnih i
lokalnih službenika i namještenika – usporedba“.

TOČKA 6.  ODLUKA O  PRODAJI  DVIJE  Č.ZEM.  NA PASADURU  I  Č.ZGR.  U
LUČICI

LEO KATIĆ: Na prihodnu stranu Proračuna smo uvrstili prodaju ovih č.zem. za financiranje
komunalne infrastrukture. Nakon toga smo vodili razgovor o uređenju mjesta Gornje Luke i
još nekih naselja i plaža. Prišli smo prikupljanju ponuda, a da bi ušli u taj postupak prodaje na
način da dobijemo iznose koji su povoljni, ako ne bi dobili povoljnu cijenu odustat će se od
prodaje. Ukoliko jedna od tih uprihodi za planiranu investiciju, onda ćemo drugu staviti van
snage. Na taj način ćemo ući u realizaciju ovoga što smo planirali. 
Uvijek imamo nekih dugova prema kupcima građevinskih parcela, jer se nisu riješile proteklih
godina,  a radi se određenim objektima u trećem redu na Pasaduru. Ovo je prilika da na ovaj
način završimo taj dio poslova. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Koja je to čestica zgrade?

IVANA MARČETA FRLAN: To je č.zgr. 763 u Lučici. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  A na Pasaduru?

IVANA MARČETA FRLAN: Ovdje u prilogu je ZK izvadak.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Jesu li to jedine čestice koje Općina posjeduje?

IVANA IVELJA: Zašto se odlučilo baš ovo prodati?

LEO KATIĆ: Komunalna infrastruktura se može financirati iz tri pozicije: iz kredita kojega
mi ne možemo dobiti, iz prihoda Općine kojega nemamo i prodaje nekretnina. To su tri izvora
prihoda,  prema tome da bi  nešto fizički  realizirali,  moramo nešto učiniti  ili  nećemo ništa
raditi. Nema četvrto. Donijeli smo plan što mislimo s tim raditi, to je izvor prihoda da se to
napravi i da se donese takva odluka, ako se ne donese onda nećemo ništa raditi. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Što se tiče uređenja komunalne infrastrukture, za to je predviđen
komunalni doprinos. Znači komunalni doprinos plaćaju ljudi koji grade kuće da bi im se do



parcele dovela bijela cesta i dovela javna rasvjeta. S te pozicije bi se to trebalo uređivati. U
trećem redu na Pasaduru već postoji cesta koju bi trebalo urediti, ali ne mora se asfaltirati, tu
spada makadamska cesta,  odnosno nabijena šoderom i treba staviti  dio javne rasvjete.  Ne
mislim  da  je  to  neki  ogroman  trošak.  Osim  toga  to  se  treba  financirati  od  komunalnog
doprinosa  kada se grade kuće. Po meni to nije razlog za prodaju parcela. 
Drugo, uređenje plaža koje su u građevinskom zemljištu, one se mogu urediti, međutim, mi
smo ovdje već razgovarali o davanju tih plaža u koncesiju sa načinom da koncesionar uzme
plažu, da je dužan održavati i da ima mogućnost na toj plaži iznajmljivati ležaljke, prodavati
sladoled, imati mobilne objekte i na taj način zarađivati. Koliko znam to je Portorus, Mihajla,
to je Jurjeva  i to su te tri plaže i ja bih radije da se raspiše natječaj za te plaže i da se vidi ima
li  interesa  za  te  plaže.  Onda  će  koncesionar  imati  obvezu  urediti,  ali  normalno  da  taj
koncesionar neće zaraditi ne znam što, dovoljno je da plaža bude uređena i mi smo napravili
veliki posao, znači bez naknade. 
Prema tome,  mi imamo još svega tri  parcele.  Mislim da je neozbiljno jedino vrijedno što
imamo prodati  i  utući u neke sitne stvari,  a svjesni smo da nas 700, 800 koliko nas ima,
nećemo moći steći neke prihode od kojih će Općina procvjetati, iskreno rečeno, tako da moj
stav  je  da  se  ne  ide  u  tu  prodaju  građevinskih  parcela.  Mislim  da  se  isplati  prodavati
nekretninu jedino za nešto što će donijeti neki novi novac, nešto gdje će Općina moći zaraditi,
znači jedino se tada isplati prodati. Što se tiče č.zgr. u Lučici, mislim da bi to bilo dobro da se
proda ako se može prodati, bolje da se kupi i uredi, nego da stoji ruševno. Imam informaciju,
ali voljela bih da to provjerite, da tu postoji teret, da je bivši vlasnik tužio, da li će on to dobiti
ili ne, to ne znam, ali prije nego što se to proda a da se ne bi zakomplicirala situacija, da se to
provjeri. 

LEO KATIĆ: Problem u Lučici  je riješen prije dva mjeseca sudskim rješenjem s kojim je
odustao bivši suvlasnik, radi se o ¼ , tako da mi ne bi predlagali nešto što je problematično.

LJUBO JURICA: Ne znam koliko bi bili troškovi te ceste i svega što se misli napraviti od tih
novaca od prodaje, ali mislim da to ne vrijedi kao dvije parcele i da za jednu dobijemo 50.000
Eura. Mi na Lastovu imamo potrebe za plažom i to je definitivno, mi ne možemo razvijati
turizam bez plaže,  a ne možemo jer nemamo legalno na papirima, nema dozvole.  A kada
potrošimo te pare, ta plaža nije betonski zid da će ostati tu zauvijek, tu će plažu isprati more,
tu plažu treba održavati. Plaža ne znači samo šoder i pijesak, plaža znači prilaz,  tuš, kabine,
toalet, kućice za razne prodaje itd. Mi javnih plaža nemamo, ali prodat ćemo te dvije parcele i
kuću, dobit  ćemo novce,  dogodine kada to potrošimo,  prodati  ćemo još jednu i što ćemo
onda? Mislim da bi se trebalo malo raspitati za koliko se može prodati parcela, da vidimo što
se točno može napraviti, da li nam je to potrebno ili  nije. 

LEO KATIĆ: Ja se slažem da idemo s jednom parcelom i da vidimo koliko je to sredstava
koliko se tu može uprihoditi, ali moramo biti svjesni da mi to ne možemo urediti bez novaca.
Imamo obveze prema onima kojima nismo napravili ono što smo trebali kada su ljudi platili
komunalni doprinos i imamo obvezu i problem što se radi o jednom problematičnom dijelu
gdje su oborinske vode iskopale jedan sloj i u tom dijelu se mora staviti asfalt. To moramo
urediti. Mi ne možemo davati plaže u koncesiju, a unaprijed znamo da se nitko neće javiti jer



unaprijed zna da će to koristiti nekoliko mjesec i ovi radovi koji bi se radili su oni koji su van
plaže  i  koje  more  ne  bi  nosilo.  Prema  tome  to  nije  bacanje  novca,  a  imamo  neke  nove
sadržaje. Ako Vijeće mislim da to Lastovu ne treba, ja se slažem, ali mislim da od prodaje tih
nekretnina možemo napraviti posao i ne vidim što mi tu gubimo. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja se slažem s tim da Općina Lastovo, znamo svi nema
novca i da treba neke stvari učiniti, dakako. Nekada je potrebno prodati nešto da bi se nešto
učinilo, kao što je ta ekološka javna rasvjeta koja se učinila prije nekih dvije godine. Što meni
ovdje smeta? To je da smo dobili pregled zemljišnih knjiga i neko rješenje, a što bi nama kao
Vijeću u biti trebalo – to je jedan papir na kojemu piše koliko je potrebno točno za što. Znači,
što ćete učiniti, što ćete urediti, koji je rezultat tome, koliko to košta i koliko bi nam trebalo
sredstava da bi to riješili i onda se može vidjeti hoće li se prodati jedna ili dvije parcele, hoće
li se uopće ili ništa. Jednostavno fale informacije. 

LEO KATIĆ: Htio bih te samo podsjetiti da smo o tome što mislimo napraviti, razgovaralo na
Vijeću ne jedanput, a nismo govorili o novcu jer mi unaprijed ne možemo znati bez ponuda za
te  radove,  s  jedne  strane  kao  rashod  i  bez   pokušaja  prodaje  kao  prihod,  znate  o  čemu
govorimo.  Mi smo pričali  na Vijeću što to mislimo napraviti,  svi smo bili  ovdje za ovim
stolom, ali ne možete znati koliko je to nešto ako s druge strane nemat okvirno mogućnost od
nečega uprihoditi. Ne znam što ovdje nije jasno, ili hoćemo ili nećemo, to je vrlo jednostavno.
Slažem se da idemo s jednom i da onda prikažemo koliko je to ukoliko dođemo do cijene koja
zadovoljava, da znamo da smo tu jednu potrošili na te i te investicije. 

LJUBO JURICA: Ja se osobno ne slažem. U redu, mi smo pričali  o plažama. Prvi put je
spomenut makadamski put, za to nisam nikad čuo priču, ne znam jeste li vi. Nikada nisam čuo
za to da se treba napraviti. 

LEO KATIĆ: To je jedna obveza prodavatelja . . .

LJUBO JURICA: To je jedna od stvari koja ovdje nikada nije bila spomenuta i nije istina da
smo pričali o nečemu i da svi znamo da nismo ozbiljni, ozbiljni smo. Može li se napisati na
papir nema veze, mi smo samo naklapali, da tako kažem, da se nešto napiše i nemojte mi reći
ljudi da dva čovjeka na Lastovu ne mogu izvesti radove, da ih se ne može dovesti ovdje u
kancelariju i pitati koliko bi to okvirno koštalo, 10% gore, dole. Treba se improvizirati, jedan
neobavezni sastanak. Svaki će privatnik doći jer mu je to u interesu. 

TONČI GRGUREVIĆ: Evo ja ću vam reći da smo u prošlom sazivu,  jednu parcelu prodali za
eko rasvjetu, a drugu smo prodali poradi namirenja duga naspram PRO-inga. Dok sam radio,
treći red sam obilazio većinom preko ljeta. Nastao je problem na toj cesti onda kada se počelo
raditi  građevinske zahvate na desnoj strani, na uzbrdici.  Mene interesira:  cesta je uništena
bagerima, a što su ti izvođači nadoknadili Općini  ili na koji način a poradi uništenja te ceste.

LEO KATIĆ: Nasuli su cestu, ali su oborinske vode to isprale.



TONČI GRGUREVIĆ: Ne vjerujem da su je nasuli,  onda bi bili  zatrpali  one ispod sebe.
Oborinske vode su bile i prije tih zahvata, međutim kada su došli, tada je ta cesta došla u
derutno stanje,  a ja sam tuda prošao ne jedan puta.  U prošlom sazivu sam rekao kada se
gradila  kuća  na  Gomilu  i  izvođač  radova  je  uništio  cestu,  nitko  se  nije  sjetio  mu  reći
gospodine to ste uništili, popravite to. Prema tome, a mi ćemo prodati parcelu da bi se nešto
drugo napravilo. Molim vas prvo vi naplatite od onoga što je počinio štetu, pa ako je tu malo,
onda ćemo nastaviti, a ne na ovo Lastovo dođe tko god otire noge i skupi što može skupiti na
brzinu i ide ča. Da ne govorim o 1996. godini kada smo prodavali da se prodavalo kako se
prodavalo i onda se donijela Općinska odluka sa novim sazivom Općinskog vijeća i onda se
više parcele nisu nudile kao prvobitnoj izglasavanju što je bilo da se ponudi za istu vrijednost
koju je onaj otkupio je, nego se preinačila kao odluka i onda su Lastovci prodali. 
Prema tome, te su tri parcele ostale, ja se slažem da jedna ide na ponudu da vidimo koja će
biti okvirna cijena, ali da se ima nadzora nad tim novcima da se ne potroši gdje se ne treba
potrošiti. To bi po meni bilo najviše za kapitalnu investiciju gdje će imati svatko korist od
toga, a sada hoće li on poći urediti plaži pa da je damo u koncesiju, ne znam kako to napraviti,
ali je činjenica da se bez papira, prethodne dokumentacije, ne može ništa napraviti. Ne možete
poći raditi u Mihajlu ako nemate papire. 

IVANA IVELJA: Kada se govorilo o plažama, odnosno kada se govorilo o prodaji, o plažama
se već pričalo na taj način, nego je donačelnik rekao da će sigurno do ljeta biti tri plaže u
koncesiji itd. Meni je žao da ga večeras tu nema da nam objasni što je pod tim mislio: jeli od
prodanih parcela napraviti ili je možda već natječaj raspisan itd. 

IVAN IVELJA: Na vaša htjenja i želje da vi nešto napravite, bolje vam je ništa ne raditi, jer to
nije za nas. Te plaže, to nije za nas, mi se ne znamo nositi sa tim, mi ne znamo Lastovu dati
ništa. Ne uređujte ništa i ne trošite novce, ne uređujte ništa. Nitko ovdje ne živi isključivo od
turizma niti ga boli glava, prema tome ako netko želi plažu neka je izvoli napraviti. Ima ih
tamo  10 neka  naprave  Korita,  to  već  godinama  govore,  pa  nismo napravili.  Prema tome
nemojte, dođem u Zaklopaticu na žal, smeća što donosi more, to nitko ne čisti a svi primaju
goste. Čekaju komunalno da im dođe očistiti, pa jeste vi normalni? Ma za koga radite, dajte
molim vas okanite se ćoravog posla i ne radite više i ne trošite novce.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ja bih predložila da se raspiše natječaj za koncesiju za ove plaže, da
se vidi da li ima zainteresiranih i da se to proba na taj način riješiti. 

LJUBO JURICA: To je prvi korak.

LEO  KATIĆ:  Ne  možete  raspisivati  natječaj  za  plaže,  ne  postoji  formalno  mogućnost
raspisivanja natječaja za plaže koje imaju svoje granice kopnenog i morskog dijela. Ovo što ja
predlažem večeras    je novi sadržaj na plažama koje se mogu urediti  sada i  brzo i  ne sa
velikim  novcima.  Preduvjet  koncesioniranja  pomorskog  dobra  kopnenog  dijela,  morskog
dijela to je druga priča.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Zašto se to onda nije sredilo?



LEO KATIĆ: Zato što to treba netko platiti. Prema tome neka Vijeće stavi na glasovanje da se
proda jedna parcela da se vidi da li ćemo imati sredstva, za to vrijeme možemo imati okvirne
ponude za troškovnike i da vidimo što od toga možemo napraviti. 

LJUBO JURICA: Mislim da plaže moramo napraviti,  ali treba vidjeti koliko će to koštati.
Moj je stav da se ne treba raspravljati nešto a poslije plaćati plaće ili neke druge stvari kao što
se radilo godinama i godinama, godinama . . . .

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih nešto komentirala . . .

LEO KATIĆ: Da vam kažem nešto. Ja već devet mjeseci ne spavam, a znate li zašto? Kada mi
ovdje na Vijeću raspravljamo o novcu, a u pitanju su milijuni kuna, ponašamo se kao da su u
pitanju dvije kune, a meni nema dana da ne dođe ovrha i prisilna naplata i danas je došla jedna
od prije dvije i pol godine. Prema tome, meni koji se trudim zatvoriti financijsku konstrukciju
ove Općine, da počnem od nečega i ja već sedam mjeseci govorim da imamo problem. Dolaze
računi koje nisu plaćali, ja ne govorim o plaćama, ja govorim da idemo nešto napraviti. Ništa
drugo. 

TONČI GRGUREVIĆ: A jesmo li prodali parcelu za namiriti PROinga, daj molim te. 

LEO KATIĆ: Zar nije bilo na Vijeću stanje Komunalca i Općinskog proračuna?

TONČI GRGUREVIĆ: Razumijete li me što vam govorim? Pogotovo računi od prije dvije i
pol godine, ali mi smo prodali parcelu za namiriti PROinga, a to nije bilo prije dvije i pol
godine. Prema tome, po meni je da nam te parcele trebaju za nužno zlo, da nam je nešto o
glavu i da sada moramo prodati, ja sam za to da se proda, da se nešto isplati namirit. Ali ako
imamo prodati da bi uredili tu plažu, pa svojevremeno tu plažu dali u koncesiju, e nisam za to.
Eto to vam hoću reći.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  Ja se slažem u jednoj točci sa gosp. Ivanom da možda te
plaže, ja ne govorim da nisu potrebne to ne želim reći, zato što je nama sve potrebno,  ali
moramo malo razmišljati o tome što je nama prioritet u Općini, to je vaša politika . . .

LEO KATIĆ: Nije to moja politika, trebamo urediti cestu kroz Dragovodu, trebamo urediti
plažu, trebamo urediti mjesto Lastovo.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Svakako, ali treba obratiti pažnju tome da se razmišlja o
socijalnoj situaciji na Lastovu, da se ponovno razmišlja o Domu za umirovljenike koji je, ja
mislim puno potrebniji nego što je jedna plaža potrebna. Ja ne govorim da nije potrebna, nego
se treba  gledati  što  je  prioritet,  Ja  mislim da prodaja  parcela  možda  treba  ostati  za  neku
rezervu, a ne za jednu plažu. Mislim, plaža je nešto lijepo i  divno, odlično, ali ne donosi nova
radna mjesta, ne donosi neku skrb nekome, ne donosi neku sigurnost nekome, o tim stvarima
mi moramo razgovarati. Ja mislim da je to puno važnije. To je moj stav. 



ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Mislim da ne možemo uspoređivati državno i privatno, ali možemo
uspoređivati u toj mjeri da kada čovjek prodaje privatno neku nekretninu, onda kupuje nešto
jednako vrijedno ili nešto što će mu donositi prihod. Jedino se u tom smislu isplati prodavati
nešto što vrijedi.

TONČI GRGUREVIĆ: Moramo razmišljati tako da znamo da će nam se vratiti.

STJEPAN JURICA: Sredstva koja bi dobili u svakom slučaju bi bila namjenska, je li tako
načelniče?

LEO KATIĆ: Da.

STJEPAN JURICA: Ja se ne bih složio s onim što je Ivan rekao da ništa ne radimo. Ja znam
zašto on to govori, malo je revoltiran, ima tu neke argumente za, međutim nemojmo sada
ništa raditi, ja nisam za to. Donekle bi se priklonio onome što govori Annette, ako su neki
prioriteti, a imamo ih milijardu. Mi smo ovdje došli u najveći problem, prešli smo olako preko
ove točke dnevnog reda vezano za plaće i usporedbe. Nije meni bilo do usporedbi ni do čega
vezano za to niti da se nekoga skreše, niti ovako niti onako, nego meni je tu bio cilj, a radi se
o tome da općine koje potroše više od 20% sredstava nego što su izvorni prihodi, tu se pali
crvena lampica, tu je znak uzbune, a vi pogledajte koliki su naši izvorni prihodi, nemojte sada
računati kapitalne investicije i ono što nam je ušlo u proračun pa ćete vidjeti gdje smo. Što
znači  prevedeno  imat  ćemo  načelnika  i  ćata,  i  onda  će  se  sva  sredstva  za  plaće  moći
rasporediti na ono o čemu sada razgovaramo. Samo radi usporedbe općina Vela Luka ima 17
zaposlenih u JUO, ima 4,5 tisuće ljudi. Eto tu je problem. I ovo sada, ja razumijem potpuno
stav načelnika vezano za ovu problematiku, to mi je savršeno jasno, ali mi ćemo iz godine u
godinu  doći  u  sve  veće  i  veće  probleme,  tako  da  ćemo  isto  kao  što  smo  razgovarali  o
Poljoprivrednoj zadruzi 2010. i nije se moglo riješiti 170.000,00 kuna ili govorim napamet
mogli smo, a sada smo došli na 4,2 milijuna, ne povlačim analogiju s time, ali vam govorim
da je suština problema u tome, jednostavno prihoda nemamo, odnosno su minimalni.

ANITA JANČIĆ  LEŠIĆ:  Ja  se  apsolutno  slažem  sa  vama.  Ali  gledajte,  prihodi  su  nam
minimalni, po broju stanovništva prihode povećati povećanjem komunalne naknade, Vrtića i
ostaloga, mi ne možemo toliko opteretiti stanovništvo jer ćemo ga uništiti, a pri tome opet
nećemo napraviti ništa. Znači, zaposleni u općini ne trebaju primati veliku plaću, ali ne mogu
raditi besplatno, oni moraju raditi negdje u rangu državnih službenika i namještenika, to mora
biti tu negdje približno jednako. To je korektno i prema zaposlenima koji odrađuju taj posao.
Prema tome, jedino razmišljanje je kako zaraditi. Ova Općina bi trebala razmišljati što nam
napraviti da poveća svoje izvorne prihode.
LEO KATIĆ:  Ova  Općina  nema  od čega  zaraditi  osim od postotka  koji  ide  na  ulaganje
turističke zone. Ova Općina mora moliti Boga da se donesu Ciljane izmjene, da ova Vlada
raspiše natječaj za turističke zone, jer je to novac koji ide Općini, pa ćemo onda mi jednoga
dana  biti  neki  drugi,  sjesti  za  stol  i  reći:  ljudi  ove  godine  je  toliko  milijuna,  što  ćemo
napraviti? Mi nismo u toj fazi.



ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Nismo u toj fazi, ali donošenjem CID-a, maloprije smo čuli, vezove
naplaćuje komunalno poduzeće i od toga zarađuje, znači to ne moraju biti niti ogromna niti
velika  sredstva,  ali  bilo  koje  sredstvo  koje  možeš  uprihoditi,  treba  uprihoditi.  Znali  ovo
naplaćivanje, ima ova slijedeća točka pomorsko dobro, znači da treba voditi računa o svakoj
kuni koja se može ubrati, a da pri tome ne oderemo i ogulimo ljude. Ja sam protiv prodavanja
zadnjeg „obiteljskog srebra“ zato što je zadnji. Da je puno toga, mogli bi razmišljati, ali je
zadnje i u tome je problem. 

LJUBO JURICA: Ima li netko prijedlog za zaključak?

LEO KATIĆ: Neka se proda jedna parcela ili kuća u Lučici i da se tim sredstvima pribavimo
troškovnik i da ovdje na Vijeću kažemo što ćemo od tog prihoda.

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ja bih predložila da je bolje da prodamo kuću jer je ruševina i da se
obnovi. Ako ima zainteresiranih bolje je jer je jedna ruševina manje, jedan krov više. 

LJUBO JURICA: Po meni je da prodamo ono što ćemo najprije prodati,  po meni nekako
instinktivno gledajući, nitko nema para za skav, kupuju zemljišta ali ništa. Kuća koja ima
zidove puno je lakše preurediti  i ambijent je dobar. Dakle, ja predlažem prodaju kuće. 

IVANA IVELJA: Ima li nekakva početna cijena?

LEO KATIĆ: Ima iz  Porezne uprave, znači 1.254,00 kuna je za kuću i 843,00 kn za zemlju.
Ispod toga ne može biti natječaj. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Koliko je kvadrata tu?

LEO KATIĆ: Kuća ima 110 kvadrata.

TONČI GRUGUREVIĆ: Možemo li staviti jednu parcelu da vidimo koju bi cijenu izbacilo?
Radi ispitivanja tržišta da vidimo koliko bi to bilo. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Ja nisam za to,  nego da se stavi  kuća u Lučici  i  zemljište  koje
pripada, a u parcele se ne bi dirala.

LJUBO JURICA: Onda stavljamo na glasovanje prodaju kuće sa zemljištem u Lučici.

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa sedam glasova „za“ i jednim
glasom „protiv“ donesen slijedeći 



Z a k l j u č a k

Objavit će se natječaj za prodaju kuće sa pripadajućim zemljištem u Lučici k.čes.zgr 763.

LJUBO  JURICA:  Stavljam  na  glasovanje  prijedlog  da  se  stavi  jedna  čestica  zemlje  na
Pasaduru na javni natječaj da bi se vidjelo koliko se može dobiti za nju, bez obveze.

Prijedlog nije usvojen.

TOČKA  7.  GODIŠNJI  PROVEDBENI  PLAN  UNAPREĐENJA  ZAŠTITE  OD
POŽARA OPĆINE LASTOVO ZA 2014. GODINU

LEO KATIĆ: Ja sam u uvodu rekao da se radi o godišnjem planu za tekuću godinu koji je
zasnovan na našoj Odluci i po meni on je skoro svake godine isti, sve ovdje piše,  a donosi se
temeljem Zakona  o  zaštiti  od  požara  i  ovo je  operativni  dio  koji  se  mora  svaku  godinu
donijeti.

TONČI GRGUREVIĆ: Letimice  sam pročitao,  pa sam vidio  da smo prije početka  prošle
sezone konstatirali da ćemo urediti hidrante,  precizirali  smo gdje ćemo ih staviti i neki su
preuzeli obvezu da će to napraviti i postojeći da će se dovesti u funkciju, a znate da smo rekli
da ćemo ga staviti  na Zlu vlaku,  odnosno tamo postoji  mogućnost  odnosno još na jedno
mjesto, je li tako bilo? Nisam vidio da se nešto napravilo, pa prema tome čitajući ovaj Plan,
letimice sam ga pročitao, a pošto sam u tome 29 godina, ali ovaj Plan je samo, oprostite što ću
reći, samo da je Plan. To je činjenica ovih zadnjih 30 godina, samo da donesemo Plan i lako
ćemo poslije. Bilo je 5-6 ljudi koji bi skakali na dojavu požara, a onda bi se priključili ostali,
ali opet ostaje činjenica da se Plan donosi da bi bio na papiru, to je moje osobno uvjerenje i
potkrepljujem ga sa ovih 30 godina koliko god sam bio u Općini poradi Godišnjeg plana
protupožarne zaštite. Hoću reći da se nije napravilo apsolutno ništa oko toga. Sve ono što se
zaključi tu i obveze pojedinih ustanova, organizacija, kada je to bilo sprovedeno? Vratite se na
zadnji veliki požar pa ćete vidjeti koliko je toga bilo zakazano ovoga i onoga, jer radi se to ap
hop,  to je moje osobno uvjerenje i hvala vam. 

LEO KATIĆ: To je naša zakonska obveza, a da nije ništa učinjeno prošlog ljeta – je. Ja vam
mogu reći da je prošle godine Komunalac stavio u funkciju tri hidranta, pokušava se nešto
učiniti s ljudima, a sada koliko se uspije.

TONČI GRGUREVIĆ: Ja sam lijepo rekao,  ne mislim na vas,  nego na ljude koji  su bili
zaduženi, a zadužili smo ih imenom i prezimenom, prema tome . . .  eto.

IVAN IVELJA: Što ćemo sa hidrantima koji nedostaju?

TONČI GRGUREVIĆ: Ja sam samo rekao da ih treba staviti.



LJUBO JURICA:  Stavljam na glasovanje Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od
požara Općine Lastovo za 2014. godinu. 

Nakon obavljenog glasovanja predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 

Z a k l j u č a k

Donosi se Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2014.
godinu. 

TOČKA  8.  PLAN  UPRAVLJANJA  POMORSKIM  DOBROM  NA  PODRUČJU
OPĆINE LASTOVO ZA 2014. GODINU

IVAN ČIHORATIĆ: Ovaj Plan moramo donijeti da znamo za što ćemo koristiti  pomorsko
dobro, a djelatnosti su: prijevoz putnika, prijevoz tereta, čišćenje, iznajmljivanje itd. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Koliko novaca donosi to naše raspolaganje pomorskim dobrom?

IVAN ČIHORATIĆ: Zavisi, koliko bude zahtjeva. Mi to dajemo na način da onaj tko želi
koristiti pomorsko dobro napiše zahtjev za što će ga koristiti, koja površina i koja namjena. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: A onaj tko ga koristi a ne plati?

IVAN  ČIHORATIĆ:  Treba  inspekcijski  nadzor  Lučke  kapetanije  i  ako  ih  uhvati  bez
ovlaštenja, treba poduzeti mjere. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Imamo li mi odluku o cjeniku?

IVAN ČIHORATIĆ: Cjenik donosi Vlada temeljem određenih propisa. Mi smo uzeli najmanje
cijene.  Vijeće  koje  ćete  vi  imenovati,  na  nekoj  od  slijedećih  sjednica,  će  odlučivati  o
zahtjevima  i  cijenama.  Najčešća  su  koncesijska  odobrenja  na  stolove  i   stolice  ispred
restorana, konoba ili eventualno iznajmljivanje barki, a sve je na godišnjem plaćanju.  Svake
godine je isto.

TONČI GRGUREVIĆ: Samo ću postaviti pitanje što sam postavio i prošli put. Zašto je samo
Jurica platio, a nisu svi ostali koji koriste prostor ispred svojih konoba Zaklopatica, Pasadur,
Portorus gdje god da su. Dobio sam odgovor da nije definirana granica. Načelnik je rekao da
nije definirana granica.
LEO KATIĆ: Ja to nisam rekao.

TONČI GRGUREVIĆ: Načelniče, ne trebate sumnjati u to.



LEO KATIĆ: Ja kada govorim o granicama pomorskog dobra, govorim o koncesijama, a ovo
što sad pričamo . . . .

TONČI GRGUREVIĆ: Bilo je vijećničko pitanje načelniče, rekli ste da nije definirano. Kako
ćemo nešto naplatiti ako granica nije definirana? 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Kada smo govorili o plažama rekli ste da to nije definirano.

LEO KATIĆ: Mi ne dajemo koncesije na pomorsko dobro . . . .

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Koncesiju na pomorsko dobro daje Županija. Tko određuje granicu?

LEO KATIĆ: Zašto prošlu godinu koncesiju nije platio Ante Karlović?

IVAN ČIHORATIĆ: Kako ću mu dati odobrenje ako nije podnio zahtjev.

TONČI GRGUREVIĆ: . . . . za potrebe Općine Lastovo nadzor provodi komunalni redar. Tu
su šoldi, ako ja to koristim dole, on će uredno doći i izmjeriti kuću i falilo je 30m2, i onda o
čemu mi pričamo. Ili ćemo svi biti pod isti štap ili nemamo što o čemu govoriti. 

IVAN ČIHORATIĆ: Mora napraviti prijavu i sutra prekršaj. 

TONČI GRGUREVIĆ: Tu su šoldi, tu bi se skupila, neka je 10 x 3.500 kn je li to 35.000 kuna
uprihodilo u račun. Ovo sada karikiram jer je Jurica platio 3.500 kn.

IVAN ČUČEVIĆ: Možemo li zadužiti za slijedeću sjednicu da se točno odredi tko plaća i tko
ne plaća i zašto ne plaća. Da komunalni redar obiđe to i da napravi jedan izvještaj.

IVAN ČIHORATIĆ: To su sezonski poslovi, to se koristi samo u sezoni. Drugo, ja vam mogu
dati tko je uplatio, ne tko nije, znači tko je dobio koncesiju a nije platio, onda je dužnik prema
Općini, a slijedeću ne može dobiti dok ne podmiri ovu.

LEO KATIĆ: Problem je u onima koji ne podnose zahtjev.

IVAN ČIHORATIĆ:  Treba samo malo  više kontrolirati.  Mi imamo neka iskustva na bazi
prošle godine, međutim ima tu nekih stvari kao ja sam koristio, ja nisam koristio.

LJUBO JURICA: Komunalni redar to treba odraditi.

IVAN ČUČEVIĆ: U drugim turističkim mjestima oko toga se vodi vrlo puno računa jer je to
veliki izvor prihoda. To može biti ogroman izvor prihoda za Općinu. Ako netko koristi javnu
površinu i pomorsko dobro, red je da plati, jer od čega će živjeti jedno takvo turističko mjesto
kao Lastovo ako ne od takvih namjena. Ja sam zgrožen da se to ne plaća.



ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Nisu velike ove, nisu velike one, ali ćemo dignuti Vrtić i komunalnu
naknadu. Razumijete? 

LJUBO JURICA: Već četvrti, peti put je točka gdje se spominje njegov ne rad. Zadnji puta
mu se reklo da se pobrine oko toga. 

ANITA JANČIĆ LEŠIĆ: Mislim da je posao načelnika da kontrolira rad JUO i djelatnika.
Kaže Ivo da se sada ne može ništa. Da, sada možete nešto. Idete u Zaklopaticu i od rive do
rive i od kuće do kuće i pitate:  oprostite, da li vi ovu godinu planirate raditi gospodarsku
djelatnost na ovoj rivi? I čovjek kaže da ili ne. Kada ćete početi raditi,  u kojoj mjeri ćete
koristiti i on ako kaže ne, Marko je rekao ne, Petar je rekao da 50 kvadrata. Vi imate spisak za
Zaklopaticu. I onda ili dobije kaznu ili mu se naplati.

IVANA MARČETA FRLAN: Prvo za glasanje imamo usvajanje ovog Godišnjeg plana,  a
drugo je biranje Vijeća za koncesijska odobrenja. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći

Z a k l j u č a k

Usvaja se Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Lastovo za 2014. godinu.

LEO KATIĆ: Temeljem Uredbe Vlade RH Vijeće za koncesijska odobrenja ima pet članova:
jedan je predstavnik Županijskog ureda za pomorstvo, jedan je predstavnik Kapetanije i tri su
predstavnika Općine. Predlažem da mi izaberemo ta tri, od toga jedan neka bude djelatnik koji
će to raditi. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći

Z a k l j u č a k

U Vijeće za davanje koncesijskih odobrenja imenuju se: Ivana Ivelja, Tonči Grgurević i Ivan
Čihoratić, djelatnik JUO. 
Preostala dva člana su predstavnici Lučke kapetanije i Ureda za pomorstvo. 

ANITA  JANČIĆ  LEŠIĆ:  Predlažem  još  jedan  zaključak  da  se  zadužuje  JUO  da  na
Internetskim  stranicama  objavi  i  da  preko  Turističke  zajednice  obavijesti  sve  turističke
subjekte, potencijalne korisnike pomorskog dobra  da se jave u Općinu i iskažu interes za
korištenje pomorskog dobra.

 Nakon obavljenog glasovanja predsjednik je utvrdio da je jednoglasno donesen slijedeći 



Z a k l j u č a k

Zadužuje  se  JUO  da  na  Internetskim  stranicama  objavi  i  da  preko  Turističke  zajednice
obavijesti  sve  turističke  subjekte,  potencijalne  korisnike  pomorskog  dobra   da  se  jave  u
Općinu i iskažu interes za korištenje pomorskog dobra.
         
Pauza 5 minuta.

TOČKA 9. PROBLEMATIKA RASKIDA UGOVORA SIDRA d.o.o.

LJUBO JURICA: Mladene možeš li nas malo detaljnije upoznati sa ovom problematikom.

MLADEN BAŠIĆ: Na početku sam čuo gdje se  spomenulo  da se Općinsko vijeće ne bi
trebalo  baviti  operativnim  problemima  i  možda  ova  točka  spada  u  nekakve  operativne
probleme,  međutim mislim da  se  Općinsko vijeće  treba  upoznati   sa  stvarima  operativne
prirode,  jer  jedanput  godišnje  odlučuju  o  radu  načelnika.  S  druge  strane  Vijeće  nije
predstavnik političke stranke,  nego svih nas. Problematika je slijedeća:  sutra ide ovrha od
strane moje firme na Općinu Lastovo. Slušam cijelo vrijeme što vi pričate, koji su problemi,
ja mogu sebe predstaviti kao nekoga tko je radio besplatno za Lastovo i donio najviše novaca,
s obzirom koliko je dobio i koliko je doneseno. Tu piše da ja i tvrtka Sidra u četiri godine
donijela 1 milijun kuna Lastovu kroz svoj projekt Otok glazbe, 70% od iznosa donijela je
firma Sidra, taj je ugovor raskinut, znači bivši načelnik je prepoznao vrijednost tog projekta i
priča se o investicijama i ta je firma promijenila sjedište iz Splita, došla je na Lastovo upravo
iz razloga što je vidjela perspektivu u tome projektu i naravno kao svaki investitor tražila je
određenje garancije.  Određene garancije  su potpisivanje ugovora da će neka firma uložiti
određeni  iznos novca,  a  to znači  350 tisuća kuna najmanje u razradu projekta i  pripremu
projekta, međutim događa se promjena vlasti, projekt se politizira, postaje na stranu jedne ili
druge opcije, a praktički radi se o apsolutno društvenom projektu za otok Lastovo u kojem
postoji Udruga Lastovo otok glazbe, bivše Sveučilište Lastovo, u kojoj predsjednik te Udruge
ima funkciju nadzora i imenovani predložen od strane Općine Lastovo, znači taj brend Otok
glazbe je zaštićen u ime Općine Lastovo i predstavlja njeno intelektualno vlasništvo, tako da
pitanje je koliko se ulaže u taj brend. On na svom tržištu bi trebao imati sve veću vrijednost
itd. Mi smo radili desetogodišnji plan na ovome projektu i očekivali smo povrat ulaganja iza
2010. pa nadalje.  Ovaj je ugovor raskinut,  na žalost,  samovoljno i  jednostrano. Ja sam se
stvarno zajedno sa svojim partnerima  maksimalno trudio  da to  ne  bude tako,  da  nađemo
zajednički jezik, jako teško, nisam uspio ostvariti komunikaciju i želim upoznati sve ljude i
upoznati ćemo ih još i šire, znači kroz medije, kroz novinu koja će izaći, o svim stvarima koje
su se tu događale oko ovoga projekta. Zašto ovaj projekt, zato što ja smatram da je jako bitan
zbog promidžbe otoka Lastova kao otoka glazbe koji ne bazira na nekakvim festivalima koje
smo radili od jednog do tri festivala, znači festival novih skladbi, festival alternativno urbane
glazbe i festival klasike, nego zbog tradicije koju Lastovo ima, znači više od sedam stoljeća
lastovskog poklada.  On je zbog toga otok glazbe i  ova se priča ne može uništiti  samo je
pitanje tko će na njoj raditi i na koji način. Našoj firmi nije problem maknuti se od toga svega,
međutim žao mi je što je došlo do takve situacije da ja kao netko tko je zaljubljenik u Lastovo



koji se ovdje namjeravao preseliti i živjeti, radio na tome da sam sebi nađem načina koji ću
investirati. Mogu se pohvaliti da firma Sidra je imala ove godine 800 tisuća kuna prihoda, 400
tisuća dobiti, to je jedna firma koja na Lastovo donosi uređene stvari, ili bi trebala donositi.
Možemo  pričati  o  otočnom  poduzetništvu,  što  točno  znači  poduzetništvo  i  kako  želimo
zaraditi novce. Ova firma  ima oznaku „Hrvatski otočni proizvod“ koji je nagrađivan, dobio je
srebrno odličje na sajmu inovacija, koji je uvršten kao muzička elektronska zbirka i na neki
način svoje je izdavaštvo napravilo sa Udrugom Lastovo otok glazbe. Napravili smo ozbiljan i
vrhunski posao koji ima i glavu i rep, nema bezglavosti,  kao što ovdje primjećujem da ne
postoji strategija razvoja Lastova, to su osnovne stvari. Dok god vi pričate što ćete prodavati
itd. ne želim vam pametovati, jer imam prigovor da malo pametujem. Našao sam raditi ovaj
projekt, došao sam vas upozoriti što ide, ja sam rekao predsjedniku Vijeća da se moja firma
nalazi na nizbrdici sa povučenom ručkom i nema popuštanja. Žao mi je što je došlo do toga, a
vi ste oni koji odlučujete kako čovjek koji vodi Lastovo kako on radi. Ovdje u ovoj sobi ima
sigurno 5,6 ljudi koji mogu donijeti promjene. I mogu se dogoditi promjene sa projektima i
radom na projektima. Ovaj projekt Lastovo otok glazbe, samo sada više mijenja ime, u deseti
mjesec se nominira za kreativnu Europu od 2 milijuna Eura projekt koji isključuje u ovom
trenutku Lastovo iako ne odustajemo, ali pitanje da li ga uključujemo ili ne, to ovisi samo o
ljudima koji tu žive. 
Želim još napomenuti jednu stvar Udruga Lastovo otok glazbe slavi ove godine 70 godina, to
je maleno sveučilište Lastovo, ako je greška bila promijeniti ime radi zaštite intelektualnog
vlasništva Općine Lastovo, to se lako može vratiti nazad, jer imam prigovore za to. Smatram
da to treba dobro pogledati, dobro preispitati i vidjeti i odlučite u kojem smjeru želimo da se
Lastovo promovira u svijetu. Eto, toliko od mene. 

LEO KATIĆ: Dobro, ja nisam ništa novoga čuo, osim milijun kuna, a nama brojke pokazuju
nešto drugo. Ja se neću sa nikim nadosirat. Radi se o tome da imamo jedan Ugovor i radi se o
tome  da  smo  mi  s  obzirom  da  su  bili  veliki  troškovi,  a  cijelo  vrijeme  govorimo  o
nemogućnosti  financiranja  Općine  Lastovo,  da  smo  mi  u  srpnju  imali  tri  sastanka  sa
Mladenom Bašićem, koja se nisu vodila na temu ne festival, nego na temu smanjenja troškova
festivala s obzirom da smo uvidjeli da to ne možemo financirati. Na tim sastancima gdje smo
mi tražili financijsku konstrukciju i program, kojeg nikad nismo dobili, u smislu prihodne i
rashodne  strane  tog  programa,  tražilo  se  smanjenje  tog  programa,  normalno  da  se  na  to
oglašivalo. Prema tome ovdje nije nitko protiv programa, samo je pitanje program i s koliko
se on može pratiti. Imate ispred sebe pregled financijske konstrukcije 2012-2013, znači da ne
bi  da  ja  nešto  izmišljam,  brojke  su  vidljive.  2012.  godina  je  bila  godina  koja  se  vodila
nepravilno prema tom festivalu. Ja ću pročitati izvještaj Anite Lešić koja nadzire korištenje
sredstava  Udruga:  „Način  rada  LOG-a  2012.  godine.  Općina  doznači  sredstva  na  LOG,
isplaćuje  se  gotovina,  isplaćuju  se  putni  nalozi  koji  su  visoki,  u  kojim  slučajevima  su
neopravdani, nema dokaza o troškovima, neprihvatljiv način rada. Naknade umjetnicima treba
isplaćivati na računu i sklapati ugovore, uz potvrdu članstva u kulturnoj ustanovi, porez nije
visok, doprinosa nema. Račune plaća na žiro račun iznajmljivača.“ Ovo govorim o načinu
rada u 2012. godini ne ulazeći u to koliko je financirano, a to se vidi iz dokumenata gdje je
vidljivo 120 tisuća kuna. Znači cijela ideja koja se vodila u razgovorima u toku srpnja na
kojima su bili prisutni: predsjednik Vijeća, dva puta je bila Annette, bio je Mladen Bašić, Ivo



Čihoratić, Bruna Rizvanović, Iva Frlan i između ostaloga se govorilo o tome da se napravi
manji program koji se financijski može isfinancirati. To se nije prihvatilo, došlo se do toga da
se program napravio kakav se napravio, ja neću sada ulaziti  u to da je Općina uprihodila
milijuna kuna,  jer  pokazatelj  Turističke zajednice   pokazuje nešto sasvim drugo u smislu
povećanog  broja  boravišne  pristojbe  i  vidljivo  je  da  smo  mi  2013.  godinu  na  taj  način
isfinacirali sa 42 tisuće kune. To je vidljivo, to je dokument. Prema tome, jedini razlog raskida
ugovora je bilo neprihvaćanje ovakvog načina ugovora  u kojemu netko ulaže pravi program a
dovodi Općinu Lastovo da to financira do granica koje u tom trenutku su zamišljene  da se
sufinancira. Kako to Općina ne može podnijeti jedino rješenje nakon tih neprihvaćanja je bio
raskid ugovora i otvaranje prostora svima: ili Sidrima da se na pozivni natječaj za kulturna
ljeta javljaju i da izlože svoje programe. Da li je nešto učinjeno krivo? Ako je nešto učinjeno
krivo, za to će odgovarati  bivši načelnik i zamjenik koji su takav ugovor potpisali,  ako je
nešto krivo u raskidu ugovora, onda će za to odgovarati onaj koji je raskinuo ugovor. Prema
tome, cijela ideja se vodila ponavljam, nije bilo priče o raskidu ugovora kada smo bili svjesni,
jer on ne prihvaća naše stajalište, imam tko je što govorio na tim sastancima od nas koji smo
tamo sjedili, nego da se samo program realizira u granicama koliko te godine, a znamo da
smo bili u godini neimanja sredstava, ima i da se tako taj program zaokruži. Na tom jednom
sastanku je bio prigovor Mladena Bašića  da je DNŽ dala Općini Lastovo 30.000,00 kuna i
usprkos tome, ja i sada imam taj dokument na kojem piše za što je DNŽ financirala 30.000,00
kuna , a to je proslava sv. Kuzme i Damjana.. Jedini je razlog bio financijska konstrukcija,
financijska situacija i neprihvaćanje programa u uvjetima koji su mogući. Na žalost to se nije
dogodilo, tada je jedno preostalo raskid ugovora koji na ovakav način Općini Lastovo stvara
financijske probleme. 

MLADEN BAŠIĆ: Samo jedno pitanje:  2012. 122.000,00 kuna troškovi festivala Lastovo
otok glazbe. Možete mi reći tko je doznačio na račun Udruge Lastovo otok glazbe 122 tisuće
kuna? Možete to objasniti? Je li to novac koji je dala Općina Lastovo?
Ovo što ja ovdje vidim su papiri LOG-a, znači ovo nisu papiri Općine Lastovo. Vi nemate
informaciju koliko je Općina dala sredstava za projekt Lastovo otok glazbe. Odakle vam taj
novac.

TONČI GRGUREVIĆ: Iz Općinskog proračuna 68 tisuća za 2013. odnosno 139 tisuća kuna.

MLADEN BAŠIĆ: Ja govorim za Lastovo otok glazbe. Znači vi imate ukupne prihode, ali ovi
ukupni  prihodi  139 tisuća  kuna nemate  informaciju  koliko  je  posto  izdvojeno za  projekt
festivala.

IVANA MARČETA FRLAN: Ima, Anita je rekla, ja sam je pitala, pretpostavljajući da će to
biti tvoje pitanje, što znači ovo troškovi festivala Lastovo otok glazbe i ovaj iznos. Ona je
rekla da je ona to uzela u fascikli vezano za kompletno isplate troškova festivala sa računa
Udruge Lastovo otok glazbe.

MLADEN BAŠIĆ: Ja mogu reći da ovaj podatak ne odgovara istini zbog toga što . . .



LEO KATIĆ:  Ovo ima neki žig, nije to netko izmislio.

MLADEN BAŠIĆ: Da, da, shvaćam ja to. Ovaj iznos novca je prijavljen kao iznos novca koji
je skupljen od strane donacija, majica, CD-ova, tako smo i ovu godinu radili, samo smo manje
prikupili, doslovno sve se informacije znaju. Ako možete pogledati tu je dopis od 24.07. u
kojem sam ja Općini Lastovo poslao sve stvari za 2010-2013. i prihode i rashode, znači sve
informacije postoji izvještavanje Općine Lastovo postoji, može se pogledati da je sve rađeno
maksimalno, koliko se moglo, sukladno propisima. Koja budala će prijavljivati nešto što je
dobio kroz donacije, koja će budala to raditi? Onaj je budala koji želi da se sve vidi, da se sve
zna, zbog toga Lastovo otok glazbe ima onolike prihode. Uostalom, ja sam taj koji je vodio
projekt i načelnik Leo koji je došao u lipnju, vezano za Dubrovačko-neretvansku županiju tih
30 tisuća kuna koji nisu doznačeni za festival ove godine, zašto je DNŽ podržala ove godine
festival direktno firmu Sidra, a nije dala novce Općini Lastovo. Zato što se nije ispoštivao
dogovor koji se imao ispoštivati. Svi papiri, svi dokumenti kada ih se pročita i kada pogledate
će vam pokazati istinu. U ovoj godini 2012. ja imam imena i prezimena do jednog čovjeka
koji je dao, a u ovoj imam imena, prezimena i adresu i državu iz koje je bio i broj telefona za
donirane iznose. Napredovao sam u organizaciji želeći da budem što transparentniji. Tako da
što se tiče ovoga iznosa, Općina je u četiri godine dala cca 17 tisuća kuna za projekt Lastovo
otok glazbe vlastitih sredstava. To je istina i neka vam pokažu sa računa da su to dali. Prihod
Općinskog proračuna 139 tisuća kuna to je ukupan prihod koji je dobila Udruga, ona ima
svoje  prihode  koje  su  joj  Proračunom dani.  Dogovorili  smo  se  vezano  za  iznos,  bila  je
Annette, zna se kako je taj sastanak završio sa komunikacijom, ja sam imao i prije problem ne
komunikacije. Vezano za ovih 30 tisuća kuna za Županiju, načelnik Općine kaže Mladene ako
stvarno postoje novci Županije za taj festival, ja ću ti to uplatiti. Taj dan novci su došli na
račun i ja imam ovdje poruku koju sam mu poslao da su mi došli novci. Nakon toga prestaje
komunikacija koja završava sa sastankom, vikom itd. Ovdje je poanta rada za Lastovo, ovdje
nije poanta da ja ovdje imam nešto osobno protiv načelnika Općine, ja imam protiv obavljanja
funkcije i s poslom koja će dovesti sutra da ovu kuću koju prodajete zbog ovrhe da ću ja to
uzimati. Neka se zapiše, sutra onu parcelu zbog naknade štete na račun ovoga ugovora ću je ja
uzimati. Ja to ne želim, ja želim ovo Lastovo razviti i promijeniti način razmišljanja ljudi koji
su tu. To je to.

LEO KATIĆ: Mladene, nemojte manipulirati u Odluci Županije piše da je 30 tisuća kuna za
sv. Kuzmu i Damjana, program koji je Miro Maričević kandidirao u kolovozu 2012.  Prema
tome, dobio je novac kojega je kandidirao za proslavu sv. Kuzme i Damjana.  Novac koji je
došao za sv. Kuzmu i Damjana ne može biti uplaćen Sidrima. Da je tu pisalo da je to za to,
budi uvjeren da bi taj isti dan taj novac ti dobio. 

MLADEN BAŠIĆ: Samo jedna napomena, mi smo sa bivšim načelnikom dogovorili da ova
Udruga koja se formirala da ona bude centralna udruga preko koje će se raditi i funkcionirati i
prema tome smo išli. Sve prihode i rashode unazad četiri godine kao i kalkulacije koliko ljudi
koji su došli na Lastovo potroše, sve ja to imam, i oni koji su zainteresirani svima ću poslati
da  vidite  koliko  novca  je  odatle  išlo  i  kako  je  išlo.  Ovo što  govore  o  namjenskim i  ne
namjenskim sredstvima, ja znam što sam dogovarao s bivšim načelnikom, imam i napismeno



neke stvari koje idu na ovršni postupak, ja ne mogu ulaziti u način rada Općine Lastovo i
načelnika, ja imam svoj posao i svoje obveze itd. Udruga LOG je bivše Sveučilište Lastovo,
ravnateljica je u ovom trenutku Bruna Rizvanović, a predsjednik Udruge je Ivo Čihoratić. Tu
Udrugu smo pokušali oživiti i oformiti. Moje je mišljenje da ta Udruga može zaposliti 3 osobe
i da se tu može raditi, to je moje mišljenje, to je bila moja vizija toga. Bez zajedništva i bez da
svi radimo, da svi pokušamo razmišljati na isti način. 2012. godine Park prirode Lastovsko
otočje je trebalo dati 5.000,00 kuna za festival, 10 dana prije dolazim kod bivše ravnateljice i
ona kaže ne brini se bit će plaćeno na vrijeme čeka odluku Vijeća. U tom Vijeću je današnji
načelnik. Prema tome ovdje se radi o nečemu drugome, a ne o društvenoj koristi za Lastovo. 

IVANA IVELJA: Da ti imaš tako ozbiljne namjere onda  bi došao sa svojom obitelji živjeti na
Lastovo.

MLADEN BAŠIĆ: Da, moja je namjera takva.

IVANA IVELJA: Već je ta namjera duže vremena.

IVANA MARČETA FRLAN: Kada sam ti slala e-mail da mi dostaviš Ugovor i sve, ja sam to
isključivo radila  sama,  jer  sam pročitala  tvoj  e-mail.  Ušla  sam u kompjuter  i  tražila  sam
primjer Ugovora  da vam mogu poslati kao radni materijal. U međuvremenu je Mladen poslao
i svoj ugovor, zato ste dobili dva nepotpisana. Ova dva Ugovora nisu jednaka, ono što je Meri
Morača imala u kompjuteru nije jednak ovome što je potpisan, ista je forma, isto je sve. Radi
se konkretno o čl. 5. i 6. potpisanog Ugovora i čl. 5. i 6. Meričinog Ugovora. Zašto se išlo na
to da Ugovor koji je sklopljen na četiri godine, sada bude na neodređeno vrijeme?

MLADEN BAŠIĆ: Nisu to isti Ugovori. Ovdje imaš da se taj Ugovor poziva na taj Ugovor o
suradnji, znači radi se o projektu „Za Lastovo sve bi da“ 2003. godine u kojemu sam ja pisao
određene projekte za Općinu Lastovo, za Turističku zajednicu itd. i između toga je i plaža
Mihajla koju ste dobili 74 tisuće kuna, ima tu još nekih stvari i to je vezano za taj dio priče,
međutim ovdje se nastavilo sa kulturno-turističkom suradnjom i ovo je čisto za promociju
Lastovo otok glazbe. Ovo ne znači za bilo koje druge manifestacije. 

IVANA MARČETA FRLAN: Ali u pravilu, projekt Za Lastovo sve bi da, je i u Meričinom
primjerku i u ovom primjerku. Ovdje je određeno vrijeme, a ovdje je neodređeno vrijeme, čl.
13 se isto mijenja. 

MLADEN BAŠIĆ: Ugovor o suradnji je drugačiji i broj i sve. Kao što vidiš ovdje spominje
se Ugovor o suradnji i taj broj. Znači na osnovu toga Ugovora je potpisan ovaj i nastavlja se
sa projektom Za Lastovo sve bi da i sa projektom koji uključuje spašavanje Lastovo otok
glazbe festivala i novi festival, pokretanje novog festivala. 

IVANA MARČETA FRLAN: Dakle, ovaj Ugovor o suradnji nije potpisan

MLADEN BAŠIĆ: Svi ugovori su potpisani.



IVANA MARČETA FRLAN: Znači, onda imamo tri ugovora?

MLADEN BAŠIĆ: Dva ugovora,  a  treći  je  ovaj  što smo pisali  za  DUNEA-u zajedno za
multimedijalni centar.

IVANA MARČETA FRLAN: Znači mi sa tvrtkom Sidra imamo zapravo tri ugovora. 

MLADEN BAŠIĆ: Tako je.

IVANA MARČETA FRLAN:  A koliko ih je raskinuto?

MLADEN BAŠIĆ: Dva, Ugovor o suradnji još nije raskinut. 

IVANA MARČETA FRLAN: Dobro, ovo mi je novo čut.

LEO KATIĆ: I meni.

IVANA IVELJA: Što Općinu čeka?

MLADEN BAŠIĆ: Rekao sam, za dva dana kreće ovršni  prijedlog na 42.000,00 kn i  po
300,00 kn po svakom računu plus zatezne kamate koje se računaju na dan 24. 02. i to je onda
45.000,00 kuna i plus naknada štete za ugovor od propale turističke sezone.

IVANA IVELJA: Koliko je to?

MLADEN BAŠIĆ: To se iskalkulira,  to je u opisnom pismu,  ali to nije mali  iznos. To je
ogroman problem kada se nešto tako radi. 

IVANA MARČETA FRLAN: A ova usluga smještaja Hosting Internet  stranice  19.230,00
kuna, o čemu se tu točno radi?

MLADEN BAŠIĆ: Radi se o ispunjavanju ugovornih obveza, znači mi smo s naše strane
napravili Hosting Internet stranicu i Općina je bila dužna snositi troškove održavanja. 

IVANA MARČETA FRLAN: A zar nije Hosting Internet stranica inače 500,00 kn godišnje?

MLADEN BAŠIĆ: Radi se o stranici koja je vezana za brendiranje i košta 24.000,00 kuna
mjesečno. 

IVANA IVELJA: Mladene budući si veliki zaljubljenik Lastova, je li ti žao ove jadne Općine?
Ovu našu djecu koja tu žive.

MLADEN BAŠIĆ: Ja sam jasno rekao što je ovdje, ja ću ulagati u Lastovo.



IVANA IVELJA: Ako voliš Lastovo, onda ne moraš tražiti te milijarde tu.

MLADEN BAŠIĆ: Ovdje se radi o novcima koji su pokriveni, smještaj izvođača i ove ostale
stvari na koje se Općina Lastovo obvezala. Osporavani računi ovi ovdje su u 2014. godini,
znači nakon što se raskinuo ugovor, znači  što se tiče ovoga to je jedna stvar. Što se tiče
naknade za štetu ona se mora izračunati i onda će se postaviti dalje razgovor i stvari koje se tu
postavljaju i dok god su krivi ljudi ovdje na vrhu Lastova koji ne dozvoljavaju komunikaciju,
koji zatvaraju vrata – ja ne znam na koji način da se ponašam nego na pismeno i zato je ovdje
pismeno i sve pišem i meni je stvarno žao. . . 

IVANA IVELJA: Nije tebi ni malo žao.

MLADEN BAŠIĆ: Svatko može shvatiti svoje. Ja sam kazao da sam na nizbrdici sa ručnom
podignutom. Znači nema popuštanja, jer moje je da odradim za što sam se ja opredijelio.

IVANA IVELJA: A što si odradio?

MLADEN BAŠIĆ: Vrijeme će pokazati. 

IVANA IVELJA: Ma kad će to pokazati, ima već par godina 

TONČI GRGUREVIĆ: Reci mi jednu stvar, bili smo ti udovoljili tamo u Veljem moru da ćeš
napraviti solanu za sakupljanje soli i opet cjelu projektnu izvedbenu dokumentaciju trebao si
nam predočiti na Lastovu.  

MLADEN BAŠIĆ: Tko je to rekao?

TONČI GRGUREVIĆ: Imam papir. Oprosti, samo ti hoću reći jednu stvar, bez obzira na ovo
ja nemam ništa ni sa otokom glazbe ni sa jednim od tvojih radova, ali mi se čini da bi sve
nešto potencirao ali bi netko drugi trebao materijalne troškove snositi.

MLADEN BAŠIĆ:  Dobro,  onda mi  reci  kako je  Općina  Lastovo samo potrošila  u  četiri
godine festivala 17 tisuća kuna. 
U Županijskom prostornom planu stoji zaključak koji brani da se išta radi, zbog niske cijene
soli na tržištu, jedino je dozvoljeno, iako postoje mnoge mogućnosti da se ostvari proizvodnja
soli, niska cijena tržišta jedino je dozvoljeno u Stonu. Dok se to ne promijeni u Županiji . . .

TONČI  GRGUREVIĆ:  Samo  govorim  da  si  podnio  zamolbu  naspram  bivšeg  saziva
Općinskog vijeća i mi smo ti udobrovoljili u tome, ali je tamo stajala klauzula da bi Općinsko
vijeće, odnosno Općina Lastovo trebala isfinancirati izvedbeno projektnu dokumentaciju.

MLADEN BAŠIĆ: Izvedbeno projektna dokumentacija je jednostavna.



TONČI GRGUREVIĆ: Lokacijska dozvola, znaš sve ovo što treba za jedan projekt.

MLADEN BAŠIĆ: Ne, ne, ja imam sve dopise.

TONČI GRGUREVIĆ: Sigurno ne moraš sumnjati, što ti imaš dopise, imam i ja. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja imam dojam sada ovdje na ovoj sjednici kao da smo na
sudu, ali nismo zato što nije dovoljno ozbiljno. Vidim da su strane tvrde i da se ne može naći
zajednički jezik, to se mjesecima događa, bili su sastanci, ne može se ništa učiniti, očito nema
komunikacije i mislim da moramo osmisliti kako će se tu poći dalje da li na sud ili ne. 

MLADEN BAŠIĆ: Ja se zato nalazim ovdje i smatram da će se dogoditi nepotrebni troškovi
za Općinu Lastovo, ako sam ja u krivu dogodit će se mojoj firmi, nema veze. Ja sam ovdje
došao iz tog razloga da se reagira, znači to je razlog i vremena više nema.

IVANA IVELJA: Da li je Općina angažirala odvjetnika da protumači ovo.

LEO KATIĆ: Jedini razlog raskida ugovora je bio ne prekidanje tog projekta, nego činjenica
da Mladen Bašić ne prihvaća smanjenje projekta i smanjene financiranja projekta, već cijelo
to vrijeme je stvarao troškove koje mi ne možemo isfinancirati. U tom trenutku imate samo
dva rješenja: idete naprijed i financirate sve to kao do sada ili ćete prekinuti ugovor i pozvati
Mladena Bašića da zaključi novi ugovor sa novim okolnostima u zajedničkom projektu. Jer
ako netko ne prihvaća stav Općine koja stvarno nema sredstava, znači ovo nije pitanje protiv
projekta,  nego stvarno nema i ako takvi radi program i ne smanjuje program, nego stvara
troškove onda je pitanje tko će to isfinancirati.

IVANA  IVELJA:  Da  li  si  se  raspitao  o  sankcijama  koje  će  uslijediti,  ako  si  raskinuo
nezakonito.

LEO KATIĆ: Čovjek ima pravo po ugovoru to što traži, sud će odrediti je li to njegovo pravo
ili ne, ako do toga dođe. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Koliko ja znam, ovaj ugovor o suradnji bilo koji od ta tri
ugovora, nije bio na Vijeću, mi ni u jednom trenutku na Vijeću nismo o tome raspravljali, niti
smo na bilo koji način bili za ili protiv, možda je to trebalo u tom trenutku biti na Vijeću,
trebali smo biti upoznati sa problematikom i trebali  smo reći u kojoj mjeri se želi tu naći
nekakva suradnja. Sada je to došlo na dnevni red, isto predsjedničke, kao što je bilo prošli
puta sa Zadrugom, treba se nešto rješavati,  treba se nešto učiniti nakon što je tu došlo do
svega i svačega već. Ja mislim da u ovom trenutku nije uloga ovog Vijeća, iako ja razumijem
da svaka strana ima svoje za i protiv, ovo trenutno nije točka dnevnog reda. Iako smo se
upoznali  sada s  tim,  imamo materijale  i  pogledat  ćemo ih,  ali  što dalje,  mi sada u ovom
trenutku ne možemo ništa učiniti. Ja mislim, je li tako?



MLADEN BAŠIĆ: Ja sam svjestan toga, ali sam želio napraviti i ovaj korak, prije nego što se
krene dalje, tako da ono što je bilo, što je izvršeno, što je napravljeno sigurno od toga nećemo
odustati, jer smo mi te novce potrošili, znači to nisu novci koje dobiva firma Sidra, nego su to
novci koji su išli ljudima koji su ugostiti te ljude, glazbenike, umjetnike i to je jedna stvar.

IVANA MARČETA FRLAN: Znači  ti  imaš od strane Sidra prema ovima iznajmljivačima
račune za sve te stvari, smještaj i to sve.

MLADEN BAŠIĆ: Naravno.

IVANA MARČETA FRLAN: Čekaj, je li onda s obzirom da ugovorom nije definiran nikakav
iznos za nikakvu usluga, da li je onda ta Hosting Internet stranica mogla biti i 40 ili 50 tisuća
kuna.

MLADEN BAŠIĆ: Ne, nije moglo biti. One su definirane u svakom planu znači trošak web
stranice sa svim stvarima je 15 tisuća kuna godišnje, a pola od toga snosi Općina Lastovo.
Prvo je što smo mi izraditi web stranicu u nešto većem iznosu. Ta web stranica je trebala
praktički biti motor, ali zbog održavanja te web stranice nije napravljena apdejtana i rađena
nego se samo u onom manjem obimu koliko je moglo da se čisto promjeni vizuali i napravi
sve, jer taj obim posla koji ide na tu web stranicu nije malen. Znači svake godine je novi
redizajn. Novo se radi, tako da iz tog razloga nisam zadovoljan sa njom, ja osobno.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  Kolika  su  ukupna potraživanja  udruge  tvoje  za  jednu
kalendarsku godinu.

MLADEN BAŠIĆ: Ja vam mogu reći na koji  smo se način dogovarali. 2012. godine načelnik
je poslao odluku o sufinanciranju na 35.000,00 kuna i TZ na 35.000,00 kn. Ove godine imam,
s obzirom da je TZ dala 9.000,00 kuna, on je odobrio 50.000,00 kuna u minimalnom iznosu,
ako bude moglo više, tako da bude 60.000,00 kn i mi ulažemo 30.000,00 kn. Znači takve smo
nekakve dogovore imali. Mi smo taj novac potrošili, imate dopise pa čitajte gdje smo mi rekli
da ćemo mi preuzeti te troškove da ćemo mi snositi pa ćemo se dogovoriti sa Općinom kako
bude mogla plaćati itd.  da bi se na kraju dogodilo da bi ja u prvom mjesecu 2014. godine
dobijem osporavanje računa od strane Općine Lastovo. Ja mogu shvatiti  raskid ugovora i
raspravu o raskidu ugovora, bez obzira na koji način, ali ne mogu shvatiti da nešto što smo
napravili,  što  smo  završili,  što  smo  odradili,  što  smo  poplaćali  da  se  na  to  na  takav
neprofesionalni način ponašate.

LEO KATIĆ: Problem ugovora je samo jedan što ni jedna stavka u ugovoru određena usluga
u programu nije određena ni u obimu ni u financijskom obliku. To je problem ugovora, jer
ovaj ugovor što sam ja raskinuo ne govori ni o obimu tog posla ni o cijeni tog posla. Ja na to
ne mogu pristati, zato je raskinut taj ugovor, a malo prije sam rekao da nije tijekom sedmog
mjeseca kada su bili sastanci  se pristalo jer smo već tada uočili problem financiranja da se
napravi manji obim. Mladen Bašić će biti pozvan ukoliko prihvati novi ugovor o programu
gdje će biti utvrđeno koji program, u kojem obimu i kojim sredstvima, može imati čisti odnos



sa Općinom Lastovo. Svjestan sam činjenice da ću uplatiti samo ono što se ugovorimo,  a ne
ono što razgovaramo i to je to. 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih rekla nešto načelno. U redu je da se nas upozna sa
nekim problemom,  to  je  uredu i  ja  se slažem da mi  moramo sve znati  što  se događa na
Lastovu i da mi odlučujemo o tome. Ali uvijek se vraćam na istu stvar, načelnik je direktno
izabran od glasača, on zbog toga ima ovlasti veće nego što je imao u prijašnjem vremenu
načelnik koji je bio izabran preko neke liste. U Statutu točno piše za što je nadležan načelnik a
za što je nadležno Vijeće i tu se mi uvijek gubimo. Konstantno se mi kao Vijeće ovdje gubimo
zato što ne vodimo računa o tome da ima svoju nadležnost i svoju odgovornost i onda on to
mora i rješavati zato što je odgovoran za to, politički odgovoran. Mi imamo neku svoju drugu
odgovornost koja tek od neke granice financijske počinje i to očito nije ta granica.

IVANA MARČETA FRLAN: Mislim da bi mogla biti.

LEO KATIĆ: Jeste li vi bili na onom razgovoru o tom problemu?

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Jesam. 

LEO KATIĆ: Jeste li tada razgovarali o tom problemu da to nećemo moći isfinancirati?

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Svakako.

LEO KATIĆ: Pa prema tome nije taj problem rješavao Leo Katić, nego sa ljudima da vidimo
što ćemo.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ:  Lijepo je da smo se mi upoznali, ali mi tu ne možemo
ništa,  zato  što  je  to  nadležnost  i  bivšeg  načelnika  i  sadašnjeg  načelnika  i  njegovog
donačelnika. 

MLADEN BAŠIĆ: Da i vi ocjenjujete njegov rad jedanput godišnje.

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Tako je.

MLADEN BAŠIĆ: Ja pričam o tome. Moja je namjera ovdje bila upoznati ljude sa stvarima
koje se događaju, ništa drugo.

IVAN ČUČEVIĆ: Mislim da ugovori koji su potpisani da bi se trebali poštovati, je li tako?
Prema tome ako ste vi raskinuli taj ugovor i ako zbog toga budu posljedice o kojima govori
gospodin Mladen, onda će načelnik zbog toga snositi  odgovornost.  Na žalost,  što je rekla
Annette, mi ne možemo ovdje donijeti nikakvu odluku. 



LEO KATIĆ: Ja vam unaprijed govorim i bivši načelnik i zamjenik je potpisao ugovor koji će
donijeti štetu Općini, to vam govorim unaprijed, jer se radi o ugovoru koji nije rekao koliko to
košta, ja ništa drugo ne govorim samo da nema novaca. 

IVAN ČUČEVIĆ: Ja ovdje mogu reći samo neki svoj osobni osjećaj, da se tako izrazim, da je
štete da se Lastovo ne razvija u smislu o kojem je govorio gosp. Mladen Bašić. Lastovo je
prepoznato kao otok glazbe i sigurno je imalo dobrobiti, tu su dolazile tisuće ljudi.

IVANA IVELJA: Ma koje tisuće ljudi?

LEO KATIĆ: Pogledajte brojke u Turističkoj zajednici, 230 ljudi, govorimo o brojkama, a ne
o priči, ja sam za taj program da se utvrdi koliko on košta, je li se slažete?

IVAN ČUČEVIĆ: U redu, slažem se. Potpuno se slažem, prema tome ovo što smo rekli, vi ste
tako prosudili, vi ste donijeli takvu odluku i na koncu ćemo vidjeti što ćemo, netko će na kraju
reći pravorijek o tome. Što mi možemo sada napraviti.

LJUBO JURICA: Ovako, doktore i drugi vijećnici, ja bih prekinuo ovu točku, upoznali smo
se dovoljno, pričamo već tri ure, molim vas da pređemo na slijedeću točku dnevnog reda. 

TOČKA 10. VIJEĆNIČKA PITANJA

LJUBO JURICA: Na sjednicu je došao Kuzma Ivelja radi jedne stvari, pa bih, ako mogu, dao
mu riječ da upozna Vijeće s jednim problemom s kojim se on bori već odavno i ne znam
možemo li mu mi nekako pomoći. 

KUZMA IVELJA:  Situacija je da se pojavio čovjek koji bi htio otvoriti otkupnu stanicu u
prostoru Conexa u Ublima i njemu se to odugovlači i u principu se ništa nije učinilo. Ja sam
došao ovdje upozoriti  načelnika da ako ne prestane voditi  Općinu na način da se pomaže
pojedincima, a ne zajednici, da naš glas neće imati za slijedeći Proračun. 

LEO KATIĆ: O kojem tu pomaganju je riječ, ne znam o čemu govoriš.

KUZMA IVELJA: Ne može se dogoditi  da nije interes Općine Lastovo da nema otkupnu
stanicu na Lastovu i ne može se dogoditi da se tom čovjeku razvlači jedna procedura koja je
jako jednostavna. To se ne može dogoditi jer ima 40 profesionalnih ribara na Lastovu i škrinje
su na trajektu jer otkupne stanice nema, ribari da bi preživjeli trebaju ribati 12 mjeseci, ne
samo za vrijeme sezone i ako se pojavila prilika da netko to hoće otvoriti, to se treba učiniti,
to je jedno radno mjesto više, to je jedna firma više na Lastovu. Ja znam da Conex plaća
najam, ali plaćati će ga i ovaj, ništa se ne mijenja.

LEO KATIĆ: Znači, ja bih bio sretniji od tebe da ta otkupna stanica tamo radi, znači nije
Općini Lastovo interes da se plaća najam, nego i da radi. Tako da to prvo riješimo. U onom



trenutku  kada  je  on  podnio  zahtjev  jedino  rješenje  priče  je  bilo  da  postoji  ugovor  do
01.11.2016. godine, da Općina Lastovo da suglasnost i da postojeći zakupoprimac da to u
podzakup, o čemu je izvješten Morski konjic. Znači, jedino rješenje, a prije raskida Ugovora
jer je otkazni rok 6 mjeseci, pa ne bi stigli staviti nešto u funkciju, leži u činjenici da smo mi
obavijestili postojećeg korisnika i Morskog konjica da smo suglasni, da ćemo dati suglasnost
na  podzakup  pod istim uvjetima,  jer  čovjeku  ne  odgovara  veći  najam nego  što  to  plaća
Mladen Milaković, da bi se tek danas našli Mladen Milaković i Pavelin i napravili dogovor da
će mu pod istim uvjetima dati, uz našu suglasnost, dati prodaju ribe. 
Ja stvarno moram reći da ja ne znam koliko konstrukcija, koliko priča za ništa, jer smo to
mogli možda napraviti i prije mjesec dana, ali  ja samo gledam što je učinio načelnik općine
Lastovo kada je ta informacija došla do njega, ja o tome govorim. Znači ja govorim o toj
činjenici, učinio se napor jer se je unaprijed znalo ili ćemo dati suglasnost što mi želimo da to
radi, ili ćemo raskinuti ugovor što Milaković zna, ali otkazi rok je 6 mjeseci. 

KUZMA IVELJA:  Ja vas samo upozoravam da radite u interesu Lastova, jer slijedeću godinu
nećemo izglasati Proračun.  Naša se pozicija neće promijeniti, hoće li Ljubo biti predsjednik
Vijeća ili neće, naša pozicija ostaje ista. 

LEO KATIĆ: Što se moglo učiniti sa ugovorom koji je na snazi, ne razumijem te.

KUZMA IVELJA: Pročitati čovjeku ugovor, otkazni rok je toliko i toliko, možemo učiniti
ovo ili ono, a ne čekati dok netko ne poludi i počne prijetiti okolo.

LEO KATIĆ: Čekalo se da Milaković pristane na podzakup, jer on mora pristati, ne možeš ga
natjerati. 

KUZMA IVELJA: Mi nismo zadovoljni s tvojim radom, imaš 9 mjeseci vremena da staviš
sve na . . . . 

LEO KATIĆ: Ni ja nisam zadovoljan sa svojim radom. 

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja?  Ako nema zaključujem sjednicu.

Dovršeno u 21,45 sati.

Prema tonskom zapisu                                                                     PREDSJEDNIK
zapisnik napisala

Gordana Šutić                                                                                     Ljubo Jurica


